

SAFER SPACE AGREEMENT

LUST Competition

18.10.2026 · LE MIRANO, BRUSSELS

Welcome to a space where art, sensuality and expression meet freely. For this experience to be meaningful for everyone ; performers, audience, staff ; we ask you to honour a few simple commitments.

✦ Consent, always.

No one here is available to be touched, approached or solicited without their explicit agreement. This applies to performers as much as to every person in the room ; during the event and beyond.

✦ Encourage, celebrate, respect.

Performers have worked hard to be here. Your energy matters ; it feeds the show. Express your enthusiasm with care: applause, cheers, positive energy are welcome. Comments about bodies are not necessary. Let's cultivate kindness and empowerment for everyone.

✦ The stage is sacred.

Do not cross or touch the stage or the pole structure, even from the splash zone. The performers' space belongs to them during their performance ; and beyond.

✦ Your spot, your experience.

Every ticket has its price, every seat has its ticket. Enjoy the show from the space you booked ; do not occupy someone else's. Staff and performer areas are private spaces ; please respect them.

✦ Partial nudity is a gift.

Artists may choose to reveal their body during their performance. This is a deliberate artistic act. We ask you to respect this gift by putting your phone away when the moment comes. Nudity on stage is in no way an invitation to contact or unsolicited comment.

✦ Photos & videos — with intention.

You may film and photograph during the event. Tag the event and the artist when sharing. Do not post any content showing partial nudity, or anything that could harm or ridicule a performer. When in doubt, ask for consent first.

✦ Respect our artists' privacy.

We encourage you to follow and share their work using their stage name. But behind every artist is a person with a private life. Do not try to identify or contact a performer outside the event without their explicit consent.

✦ Zero discrimination, zero exceptions.

Any racist, homophobic, transphobic, fatphobic, sexist or discriminatory words or behaviour will not be tolerated. LUST Competition is a space for all bodies, all identities, all backgrounds.

✦ Consume consciously.

The bar is available to all. We ask everyone to consume with awareness and respect for their own limits. Let's all stay fully present ; and in full enjoyment of sharing this moment together.

✦ Staff has the final word.

Any behaviour contrary to this agreement may result in immediate exclusion, without refund. The LUST team wears t-shirts. Our Angels ; recognisable by their wings ; are also available if you need help or notice something problematic.

⚠ Any behaviour contrary to this agreement will result in immediate exclusion.

By purchasing your ticket, applying, or working at LUST Competition, you accept this agreement. Thank you for being part of this adventure with us. ❤

VERSION FRANÇAISE

FR · 18.10.2026 · LE MIRANO, BRUXELLES

Bienvenue dans un espace où l'art, la sensualité et l'expression se rencontrent librement. Pour que cette expérience soit belle pour tout le monde ; performers, public, staff ; nous te demandons de respecter quelques engagements simples.

✦ Le consentement, toujours.

Ici, personne n'est disponible pour être touché, approché ou sollicité sans son accord explicite. Cela vaut pour les performers comme pour chaque personne présente dans la salle ; pendant l'événement et en dehors.

✦ Encouragement, célèbre, respecte.

Les performers ont travaillé dur pour être là. Ton énergie compte ; elle nourrit le show. Exprime ton enthousiasme avec bienveillance : applaudissements, cris de joie, énergie positive sont les bienvenus. Les commentaires sur les corps ne sont pas nécessaires. Cultivons ensemble la bienveillance et l'empowerment de chacun.

✦ La scène est sacrée.

Ne franchis pas, ne touche pas la scène ni la structure pole, même depuis la splash zone. L'espace des performers leur appartient pendant leur performance ; et au-delà.

✦ Ta place, ton expérience.

Chaque billet a son prix, chaque place a son ticket. Profite du show depuis l'espace que tu as réservé et ne pas occuper celui d'une autre personne. Les zones staff et performers sont des espaces privés ; nous te demandons de les respecter.

✦ La nudité partielle est un cadeau.

Les artistes peuvent choisir de dévoiler leur corps pendant leurs performances. C'est un acte artistique et délibéré. Nous te demandons de respecter ce cadeau en posant ton téléphone le moment venu. La nudité sur scène n'est en aucun cas une invitation au contact ou au commentaire non sollicité.

✦ Photos & vidéos ; avec intention.

Tu peux filmer et photographier pendant l'événement. Tague l'événement et l'artiste si tu partages. Ne prends ni ne postes aucun contenu montrant de la semi-nudité, ni rien qui pourrait nuire ou ridiculiser un performer. Dans le doute, demande son consentement avant de poster.

✦ Respecte la vie privée de nos artistes.

Nous t'encourageons à suivre et partager leur travail avec leur stage name. Mais derrière chaque artiste se trouve une personne avec une vie privée. Ne cherche pas à identifier ou contacter un performer en dehors de l'événement sans son consentement explicite.

✦ Zéro discrimination, zéro exception.

Tout propos ou comportement raciste, homophobe, transphobe, grossophobe, sexiste ou discriminant ne sera pas toléré. LUST Competition est un espace pour tous les corps, toutes les identités, tous les parcours.

✦ Consomme avec conscience.

Le bar est à disposition de tous. Nous demandons à chacun de consommer avec conscience et respect de ses propres limites. Restons tous en pleine possession de nos moyens ; et du plaisir de partager ce moment ensemble.

✦ Le staff a le dernier mot.

Tout comportement contraire à cet accord peut entraîner une exclusion immédiate, sans remboursement. L'équipe LUST porte des t-shirts. Nos Angels ; reconnaissables à leurs ailes ; sont disponibles si tu as besoin d'aide ou observes quelque chose de problématique.

⚠ Tout comportement contraire entraîne une exclusion immédiate.

En achetant ton billet, en postulant, en travaillant à la LUST Competition, tu acceptes cet accord. Merci de faire partie de cette aventure avec nous. ❤



LUST COLLECTIVE ASBL

✉ lustcomp@hotmail.com

IG @lustcompetition

18.10.2026 · LE MIRANO, BRUSSELS / BRUXELLES · LUST-COMPETITION.BE